

EAG  
R191  
REF



No. 121  
No

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

DECEMBER 9, 1975  
LE 9 DÉCEMBRE 1975

C  
O  
m  
m  
u  
n  
i  
q  
u  
é

DIPLOMATIC APPOINTMENTS

NOMINATIONS DIPLOMATIQUES

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announces the following diplomatic appointments which will take effect during the coming weeks.

Mr. Thomas Paul Malone, 60, originally from Edmonton, to be Ambassador to Finland. Mr. Malone (B.A. University of Alberta) has served abroad as Ambassador to Iran with concurrent accreditation to Iraq and Kuwait (1962-65), High Commissioner to Nigeria with concurrent accreditation as High Commissioner to Sierra Leone and Ambassador to Dahomey and Niger (1967-70). Mr. Malone returned to Canada in 1970 to become Deputy Commandant of the National Defence College, Kingston, and, since 1972, was Ambassador to Israel and concurrently High Commissioner to Cyprus.

Mr. Malone replaces Mr. Ernest Côté who returns to Canada to retire this year.

Mr. Jack F. Godsell, 53, from Ottawa, to be High Commissioner to Bangladesh. Mr. Godsell (B.Sc., MA Cambridge) joined the Public Service in 1955, serving initially with the Department of Public Works and then with the Public Service Commission. In 1972 he joined the Canadian International Development Agency and became, in 1975, Director-General of Commonwealth Africa Bilateral Programmes.

Mr. Godsell replaces Mr. Robert W. McLaren whose appointment as High Commissioner to Tanzania was announced earlier.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Allan J. MacEachen, annonce aujourd'hui les nominations diplomatiques suivantes, lesquelles prendront effet au cours des semaines.

M. Thomas Paul Malone, 60 ans et originaire d'Edmonton, est nommé ambassadeur en Finlande. M. Malone (B.A. de l'université de l'Alberta) a été successivement ambassadeur en Iran, poste où il était également accrédité auprès des gouvernements de l'Iraq et de Koweït (1962-1965), haut-commissaire au Nigéria en même temps que haut-commissaire à Sierra Leone et ambassadeur au Dahomey et au Niger (1967-1970). De retour au Canada en 1970, il fut nommé commandant adjoint du Collège de la Défense nationale à Kingston. Depuis 1972, il était à la fois ambassadeur en Israël et haut-commissaire à Chypre.

M. Malone succède à M. Ernest Côté qui revient au Canada pour prendre sa retraite.

M. Jack F. Godsell, 53 ans, est nommé haut-commissaire au Bangladesh. Originaire d'Ottawa, M. Godsell (B.Sc., M.A. Cambridge) s'est joint à la Fonction publique du Canada en 1955, d'abord au ministère des Travaux publics et, ensuite, à la commission de la Fonction publique. En 1972, il a accepté un poste avec l'Agence canadienne de développement international où, en 1975, il a été nommé directeur général de la direction de l'Afrique du Commonwealth.

M. Godsell remplace M. R. W. McLaren dont la nomination au poste de haut-commissaire en Tanzanie a déjà été annoncée.